
IZ SMUČARSKEGA KLUBA
BRDO

V zimski sezoni
spodbudni rezultati

Po končanih jesensklh pripravah se je za tek-
movalce SK BRDO pričelo tekmovalno obdobje,
katerega smo pričakali dobro pripravljeni.
Opravljeni treningi in rezultati na jesenskih kro-
sih so pokazali, da smo pravilno načrtovali formo
tekmovalcev.

V mesecu januarju smo se udeležili prvih tek-
movanj in na njih dosegli pričakovane rezultate,
sa se je večina naših tekmovalcev uvrščala do 15.
mesta, zaostanek za zmagovalci pa je bil pod 20
odstotki. Posebno dobro so se naši tekmovalci
odrezali na mcdklubski tekmi na Kumu-Dobo-
vec, kjer so osvojili kar šest kolajn, od tega
enkrat prvo mesto (Uroš Sterle), dvakrat drugo
mesto (Mateja Gantar, Simona Dolenc) in trikrat
tretje mesto (Nataša Krmelj, Boštjan Čertanec in
Jani Škerl). Na tekmi za pokal Žita, to je letos
novo tekmovanje za pionirske kategorije, ki je
bila v Žlevah, smo osvojili več dobrih mest, tako,
da smo v konkurenci pionirk na 5. mestu med
vsemi klubi v Sloveniji. Menimo, da bi bili lahko
rezultati še boljši, če bi lahko v celoti realizirali
program vadbe na snegu, kar pa zaradi zmanjša-
nih finančnih sredstev in zaradi pomanjkanja sne-
ga ni bilo mogoče.

Sedaj, ko se sezona preveša v drugo polovico,
je naš osnovni cilj, da nadaljujemo s trendom
manjšanja procenta zaostanka za zmagovalci, da
še izboljšamo točke v tekmovanju za pokal Žita,
predvsem pa, da dosežemo dobre uvrstitve na
republiškem prvenstvu za mlajše pionirjc in pio-
nirke, ki bo 17. februarja na Brdu. Želimo si, da
bi bile ugodne snežne razmere, tako, da bi lahko
vzorno izvedli to tekmovanje na domačih terenih,
ki se bo obenem štelo tudi za pokal Žita.

Letošnja zima v Ljubljani dosedaj smučarjem
tekačem ni bila najbolj naklonjena, zato upamo.
da bo v mesecu februarju in marcu bolje, tako da
bomo vse zastavljene cilje lahko dosegli, saj bi
bilo škoda, da bi tekmovalci, ki so tudi v šoli kar
dobri učenci, samo zaradi naravnih danosti, ne bi
uspeli tudi na športnem področju.

ZVONE STERLE

Občinsko prvenstvo
v smučarskih tekih

Obveščamo vse občane, da bomo pripravili
občinsko prvenstvo v smučarskih tekih takoj, ko
bodo v Ljubljani ustrezne snežne razmere. Raz-
pis bo objavljen v sredstvih javnega obveščanja.


